
Núm. 70 M A R E S M E

GEN
2024

FLORIAN
TRITTEL

©
 P

E
P

 M
O

R
A

TA

EL REGATISTA DEL CN EL BALÍS, 
CAMPIÓ D’ESPANYA, D’EUROPA 
I DEL MÓN DE VELA, I OLÍMPIC A 
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edició a Premià de Dalt

• Hípica El Raid Hípic 
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arriba a la 70a edició

• Premis Pineda de Mar 
celebra la seva primera 
Gala de l’Esport 

• Atletisme La Sansi 
del Masnou, rècord 
de participants

NATACIÓ ADAPTADA

DANIEL 
FERRER
El nedador del CN 
Mataró, somia anar 
als Jocs de París 
després de ser dos 
cops subcampió del 
món a Manchester

“EL MEU OBJECTIU ÉS LA MEDALLA D’OR”
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N o per repetitiu deixarem de dir-ho. Som 
una gran comarca esportivament parlant. I 
n’hem de presumir.
Fa poques setmanes dos joves germans, 

Nora i Daniel García van tornar al seu club, el CN El Mas-
nou, amb la medalla d’or del campionat del món juvenil 
de vela de la classe Nacra 15. Ser campió del món no és 
una cosa que es guanya cada dia i ells, que l’any passat 
es van penjar la plata, han aconseguit arribar al cim del 
seu esport. Dos joves que estan cridats a fer coses molt 
importants a la vela espanyola.
Com Florian Trittel, el regatista format en el Club Nàutic El 
Balís, que ha estat campió d’Espanya, d’Europa i del món 
en diferents especialitats de la vela, i que viurà a París 
els seus segons Jocs Olímpics després d’haver obtingut 
el diploma olímpic en els de Tòquio en la classe Nacra 

17. Ara, a la capital francesa, Trittel, de família alemanya 
però que viu a Barcelona des dels cinc anys, competirà 
en la classe 49er amb l’objectiu de guanyar l’or. Tota una 
vida dedicada a la vela que coneixerem en una extensa 
entrevista en exclusiva, on reconeix que el Maresme i el 
CN Balís han estat clau en la seva vida esportiva.
I si orgullosos estem de Nora i Daniel García, i de Flori-
an Trittell, també hem d’estar-ho del nedador de nata-
ció adaptada Daniel Ferrer, tot un exemple de superació 
personal i esforç. Des de nen neda i competeix en el 
Centre Natació Mataró i recentment es va proclamar 
subcampió del món a Manchester de la seva categoria 
en dues proves dels 50 metres. Té tots els números per 
representar Espanya en els Jocs Paralímpics de París, 
que seria el premi merescut a tota una vida dedicada a 
la natació adaptada. I només té 21 anys.
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ENTREVISTA
PORTADA

FLORIAN TRITTEL 
UN OLÍMPIC  

DEL MARESME

U na decisió clau per en-
tendre aquesta relació 
d’amor amb la vela que 
ha marcat la seva vida, 

primer a Arenys de Mar i després 
al CN El Balís, sempre al Maresme. 
Florian ha estat campió d’Espanya, 
d’Europa i del món en diferents 
modalitats de vela

Com acaba un alemany compe-
tint sota els colors del CN El Balís 
de Sant Andreu de Llavaneres? 
Vam començar a navegar en Op-
timist a Arenys de Mar, però al cap 
d’uns anys l’equip de competi-
ció es va traslladar al CN El Balís 
juntament amb Magda Resano i 
Lola Resano, referents en l’àmbit 
nacional de la vela. Vam ser una 
mica els que vam estar lluitant per 
poder representar el nostre club a 
totes les competicions de Catalu-
nya i Espanya. 

No aixecaves tres pams de terra 
que ja navegaves...
Amb sis anys, a classe Optimist, 
fins als 12, que va ser quan em vaig 
classificar per al primer campionat 
del món. Només hi anaven cinc a 
nivell espanyol. Però no m’hi van 
deixar competir perquè només 
tenia la nacionalitat alemanya, en-
cara no tenia l’espanyola. Amb la 
meva família vam decidir llavors 
fer una passa endavant i iniciar-me 
amb la classe 29er, que és la versió 
juvenil, diguéssim, de la 49er, que 
és en la qual competeixo ara. Vaig 
fer tres anys de 29er, primer amb el 
meu germà i després amb Carlos 
Robles. Vam guanyar tres cam-

Entrevista Sergi Capdevila
Fotos Pep Morata

pionats del món i un campionat 
d’Europa. Després vaig passar pel 
kitesurf, per la classe Nacra, que és 
mixta, i ja amb el 49er, que és al que 
em dedico ara plenament.

Portes més de 20 anys compe-
tint pel CN El Balís. A què es deu 
aquesta fidelitat?
Al nostre esport una de les mà-
ximes perquè algú tingui èxit de 
cara al futur és tenir una bona base. 
Aquesta base te la poden donar o 
no els clubs nàutics a la teva for-
mació. Jo recordo molt bé quan 
encara navegava a Arenys de Mar 
i un dia, navegant prop de la pisci-
factoria, que crec que ja no hi és, 
va venir la Magda, superexigent. 
Era el que necessitàvem en aquell 
moment, ens va apujar el nivell. 
El Balís em va donar l’oportunitat 
d’acostar-me al professionalisme, 
a sentir aquest esport. I sempre 
m’ha cuidat. Ara, malauradament, 
no hi puc anar gaire, sempre estem 
viatjant i el quarter general de la 
Federació, la base, és a Santander. 
Estem bastant a Lanzarote. Però 

porto el club amb mi. 

Us mudeu a Barcelona i acabeu 
a Llavaneres.
El meu pare havia començat a na-
vegar a Sant Pol. Al costat hi havia 
Arenys de Mar i després quan vam 
traslladar tot l’equip de competició 
al Balís ens hi vam instal·lar. M’han 
sortit moltes oportunitats per anar-
me’n a un altre club. Un cop ets un 
esportista olímpic atreus l’atenció. 
Però la meva filosofia sempre ha 
estat tornar al club el que em va 
donar al seu dia. M’ha permès con-
vertir-me en el que soc ara. Feliç 
i orgullós de representar el Balís 
a tot el món. Cada cop que puc hi 
passo per estar amb la gent. 

Un dels grans projectes en què 
estàs immers ara és el circuit Sail 
GP. Explica’ns en què consisteix.
És com la Moto GP o la Fórmula 1 
de la vela. És la millor competició 
de vela que hi ha al món ara mateix, 
pel format i les embarcacions. Hi 
ha un gran premi cada mes per tot 
el planeta. El motiu pel qual es va 

“Als JJOO de París 
l’objectiu és la 
medalla d’or” 

formar va ser crear un millor esport 
a través de la competició i un millor 
planeta. La branca de la sostenibili-
tat té moltíssima importància, tanta 
que s’ha creat una lliga interna, la 
lliga d’impacte. Els 10 equips com-
petim entre nosaltres per veure qui 
té millor petjada mediambiental o 
qui té les millors iniciatives soste-
nibles. Parlem de dissenyar pro-
jectes amb socis i fundacions, unir 
forces per crear un impacte positiu. 

A més a més, us serveix de prepa-
ració per als Jocs Olímpics... 
A nivell esportiu és increïble per a 
nosaltres. És la lliga més prestigi-
osa, està en continu desenvolu-
pament. La premissa és que tot és 
igual per a tots. No és com la Fór-
mula 1 on un pot tenir millor cotxe 
que un altre. Tots tenim el mateix 
vaixell i tots tenim accés a la ‘data’ 
(les dades, el que recol·lecten els 
sensors). Podem comparar com 
navega l’un i l’altre, és una passada. 
Tecnologia pura. Competim amb 
els millors regatistes del món. Fins 
i tot a vegades els guanyem, com 
va passar fa poc a Los Angeles. 

Va néixer el 23 de maig del 1994 a Münsterlingen, Suïssa, però la 
seva família és alemanya. Quan ell tenia tres anys  

es van mudar a Barcelona. Aquí comença la seva història
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Competiu sota el paraigua de la 
Federació Espanyola o funciona 
a part?
És independent de la Federació, 
és un projecte privat, però és ve-
ritat que la Federació ens dona 
suport i estem intentant unir for-
ces també per veure quines vies 
podem explorar, com per exem-
ple crear un projecte d’introducció 
al ‘foiling’ (una barreja entre kite i 
windsurf) a Espanya. La transició al 
foiling és el més present a l’esport i 
hi ha moltes oportunitats. 

El regatista del 
CN El Balís serà 
a París 2024 a 
la Classe 49er 

“Als Jocs de Tòquio 
vam tenir opcions de 

medalla a la classe 
Nacra 17 fins al 

final i per això tinc 
una espina clavada 

malgrat haver obtingut 
diploma olímpic” 

Compagines la teva activitat 
esportiva amb un projecte per-
sonal, ‘Flying Sardine’. En què 
consisteix?
Tinc una empresa amb uns socis 
portuguesos i al que ens dediquem 
és, entre altres coses, a produir 
l’hydrofoil, que és el que va sota la 
taula de kitesurf. Has de registrar el 
teu producte per als Jocs Olímpics, 
fan una inspecció de fàbrica molt 
minuciosa. Els Jocs tracten de tenir 
igualtat de condicions entre tots 
els països. Cobrir el desajustament 

entre països rics i pobres. És el que 
el COI intenta fer, eliminar aquestes 
diferències al màxim. 

He llegit que us consideren un 
dels favorits a guanyar l’or als 
Jocs Olímpics de París.
Nosaltres som un dels equips més 
nous, més joves. Diego Botín, el 
meu company, porta 11 anys a la 
classe 49er, jo un i mig perquè n’he 
passat per altres abans. Hem de 
tancar aquell forat quant a coordi-
nació entre nosaltres i jo posar-me 
bé al vaixell, però sí que és veritat 
que durant aquests gairebé dos 
anys que portem junts hem tingut 
resultats molt bons i tenim molt 
clar que l’objectiu és penjar-nos l’or 
a París. Després és veritat que po-
den passar moltes coses, els Jocs 
són sempre molt especials. 
Com va néixer aquest equip amb 
el Diego, us coneixíeu d’abans?
Ens coneixem des de fa molt de 
temps, vam coincidir a Optimist. 
Jo vaig fer la meva trajectòria i vam 
tornar a coincidir al projecte de la 
Copa Amèrica juvenil, que es va 
celebrar el 2013 a Bermudes. Jo 
vaig preparar la campanya olímpi-

ca de Tòquio a la classe Nacra, ell 
estava a 49er. I després dels Jocs, 
com havíem estat bastant en con-
tacte, vam parlar dels objectius de 
cada un i vam trobar sinergies i vam 
decidir començar un projecte junts. 

Serà la teva segona experiència 
olímpica. Quins records tens de 
Tòquio?
Vaig participar amb la Tara Pac-
heco a la classe Nacra 17, que és 
mixta. Vam formar l’equip el 2018. 
Va ser una campanya olímpica ‘ex-
prés’. Competíem contra parelles 
que portaven cinc o sis anys juntes. 
Així i tot, vam aconseguir classificar 
a Espanya. L’objectiu, sent realis-
tes, era fer-ho tan bé com pogués-
sim. Però llavors es van posposar 
els Jocs un any i això ens va anar 
molt bé, vam tenir més temps per 
conjuntar-nos. Vam arribar a Tò-
quio amb el propòsit de guanyar 
una medalla. Vam tenir oportuni-
tats fins a l’últim dia de competició, 
però al final no es va donar i vam 
acabar sisens. Diploma olímpic, 
però et queda aquella espina cla-
vada. Ens vam quedar a les portes. 

Ara París 2024. A prop de casa
La vela es farà a Marsella. Aquest 
2023 ja hi hem estat tots els 
equips entrenant, coneixent el 
terreny. No és una ciutat gaire bo-
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nica, però per navegar el camp de 
regates és molt variat i està molt 
bé per uns Jocs. Tindrem la famí-
lia a prop donant-nos suport i això 
ens anirà molt bé. 

L’any que ve en fas 30. Com visu-
alitzes el teu futur professional?
Ara mateix no ho sé. Les decisi-
ons quan millor es prenen és quan 
acaba la campanya olímpica. Amb 
tota la informació sobre la taula de 
com ha anat. Ara com ara el que 
sé és que continuaré al món de la 
vela, d’una manera o d’una altra. Si 
faré una altra campanya olímpica 
o no ho decidiré després dels Jocs. 
Totes les meves energies estan 
destinades a preparar bé París, en 
tinc moltíssimes ganes.

Com és avui en dia viure del món 
de la vela?
Al pertànyer a l’equip preolímpic 
de la Federació Espanyola de 
Vela aconsegueixes suports eco-
nòmics per a les teves despeses i 
tens cobertes moltes coses que 
necessites. Com millor ets, més 
t’endús; és bàsicament la filo-
sofia. Després estan les beques 
ADO del Consell Superior d’Es-
ports (CSD), amb diners estatals. 

 
PALMARÈS

◆ Sisè a Nacra 17 als Jocs 
Olímpics de Tòquio 2020

◆ 49er campió d’Europa

◆ 49er Subcampió del 
Món

◆ Or a l’etapa de Los 
Angeles del circuit  
Sail GP 2023

◆ Campió d’Espanya per 
equips a Optimist

◆ 3 vegades campió del 
món juvenil a 29er

◆ Campió d’Europa  
juvenil 29er

◆ Campió de la Copa del 
Món de Kitesurf

Aquestes depenen 100% dels 
teus resultats al campionat més 
important de cada any. Durant 
tres anys és el Mundial i cada qua-
tre, els Jocs Olímpics. Si tens bons 
resultats viure d’aquest esport és 
molt just, però tens les despeses 
cobertes. Ho combinem amb la 
vela professional, el circuit de Sail 
GP. A nivell de marques és molt 
complicat atreure patrocinadors. 

Has d’esgarrapar molt, no?
El nostre esport no és gaire medià-
tic i dependrà sempre de com ets 
de bo transmetent la teva imatge 

a les xarxes digitals. Les empreses 
cada cop es fixen més en aquest 
impacte a xarxes i mitjans digitals. 

Com és un dia a dia per a tu, com 
repartiu l’entrenament?
És difícil tenir una mateixa rutina tot 
l’any. Viatgem molt, fem la campa-
nya amb Sail GP i després les con-
centracions. Ara amb el Diego el 
que fem és despertar-nos i fer 20 
minuts d’esport, tenim una rutina 
de no parar, dominades, abdomi-
nals, planxes, etcètera. Després 
fem una dutxa molt freda o quan 
som a Lanzarote ho fem al mar di-
rectament per estimular la circula-
ció. Després estiraments i medita-
ció de 20 minuts. Allà comencem 
el nostre dia, fem una o dues hores 
de brífing, reunió amb l’entrenador, 
dues o tres hores d’aigua i després 
una altra sessió de reunió per veu-
re vídeos i analitzar. I dies alterns 
també el gimnàs. 

Com teniu el calendari abans de 
centrar-vos en els Jocs de París?
Quasi cada mes tenim un gran 
premi del circuit de Sail GP. Co-
mencem a Abu Dhabi al gener, 
Sidney al febrer, Nova Zelanda al 
març, a l’abril anem a Halifax, al Ca-
nadà. D’allà a Bermudes, després 
a Nuevo León (Mèxic) i directes a 
la final a San Francisco al juliol. I ja 
cap a França pels Jocs. Són viatges 
curts, però molt llunyans. Anem 
d’una punta a l’altra del món. 
A tota vela!

“Ara estic competint 
al circuit mundial 

Sail GP, que és com la 
Fórmula 1 de la vela”

“M’han sortit moltes 
oportunitats per 
anar-me’n a un altre 
club. Un cop ets un 
esportista olímpic 
atreus l’atenció, 
però la meva 
filosofia sempre ha 
estat tornar al Balís 
el que em va donar al 
seu dia. M’ha permès 
convertir-me en el 
que soc ara” 
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EL BARÇA, CAMPIÓ D’UNA PRIMERA 
EDICIÓ EXTRAORDINÀRIA

Fotos: Pep Morata

M arín Sports Events, 
empresa creadora i 
impulsora del pres-
tigiós torneig de fut-

bol infantil Carnaval Cup del mes 
de febrer, ha fet un pas més en la 
seva expansió i, novament amb 
la col·laboració de l’Ajuntament 
de Premià de Dalt i el club de fut-
bol local, ha organitzat la primera 
edició de la Women’s Carnaval 
Cup, una competició que ha vin-
gut per quedar-se i que demostra 
l’extraordinari moment que està 
vivint el futbol femení.
Els dies 8, 9 i 10 de desembre, 
aprofitant l’aturada de la compe-
tició federativa, les extraordinà-
ries instal·lacions esportives de 
Premià de Dalt van acollir dues 
categories: juvenil i infantil. En la 
primera hi van prendre part 16 
equips que van disputar partits de 
35 minuts. En la segona van ser 
20 els clubs participants que van 
jugar trobades de 30 minuts en 
camp de futbol 7.
En total, 100 partits de futbol amb 
més de 600 esportistes en com-
petició. Si sumem els integrants 
de l’staff de cada equip (entre-
nadors, físios, etc.) i a familiars i 
acompanyants, imaginin-se les 
persones que van desfilar pel 

camp municipal d’un municipi 
que ha fet de l’esport i la vida salu-
dable una de les seves banderes.
En la prova juvenil la gran atrac-
ció del torneig, per nom, va ser el 
FC Barcelona que, fent honor a 
la seva etiqueta de favorit, no va 
defraudar i va protagonitzar una 
competició immaculada. En set 
partits disputats no va encaixar un 
sol gol. Això sí, en la fase de grups 
no va poder passar de l’empat da-
vant el Fonsanta Fatjó, un dels mi-

llors equips del torneig... I parlant 
d’això, el conjunt amfitrió, el Pre-
mià de Dalt A, que porta només 
dues temporades competint, es 
va convertir en la gran sensació 
del torneig en plantar-se a la gran 
final. En quarts va derrotar el Sa-
badell en el torn de penals i en 
semifinals va fer el mateix enfront 
del Girona també des dels onze 
metres, dos rivals molt més ex-
perimentats.
La final, que va omplir les gra-

deries del Municipal en un migdia 
assolellat, va ser clarament per al 
Barça, que es va imposar per 5-0. 
Les blaugranes es van emportar a 
més el premi a la millor davante-
ra, pitxitxi i MVP del torneig. Per a 
les jugadores de Premià de Dalt, 
el reconeixement dels presents i 
un premi a la gran feina que hi ha 
darrere d’aquest equip... i del pro-
jecte de futbol femení del club.
Per altra banda, en la categoria 
infantil van ser les jugadores de 
Santa Susanna i la PBB La Roca 
les grans ‘agitadores’ del torneig. 
Santa Susanna va superar per pe-
nals al Sabadell en quarts, men-
tre que La Roca va derrotar per la 
mínima a Fontsanta. En semis els 
dos equips també van guanyar 
els seus respectius partits per un 
sol gol i en la final, després del 
temps reglamentari, van haver de 
jugar-se el títol per penals. La sort 
(2-1) va somriure les integrants de 
la Penya Blanc Blanca La Roca.
La Women’s Cup Carnaval Cup va 
ser un èxit rotund. Així ho va cer-
tificar l’alcalde de Premià de Dalt, 
Josep Triadó, que va ser present 
en el lliurament de premis acom-
panyat de la regidora d’Esports 
del municipi, Vanesa Cano. Una 
primera edició espectacular, on 
tot va sortir a la perfecció i que 
promet noves edicions.

WOMEN’S CARNAVAL CUP

Les blaugranes, que van guanyar tots els partits 
sense encaixar un gol a la prova juvenil, van 

superar a la final la gran sorpresa del campionat, 
el Premià de Dalt, botxí de Girona i Sabadell 

REPORTATGE
FUTBOL
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Josep Triadó, alcalde de Premià de Dalt, va fer entrega del trofeu a la millor portera. La regidora d’Esports Vanessa Cano, per la seva 
part, el de MVP del torneig, mentre que Jesús Marín, responsable de l’organització, va premiar a la màxima golejadora

El Girona va caure a semifinals a la tanda 
de penals davant el Premià de Dalt

100 PARTITS
                 607 JUGADORES

  16 EQUIPS JUVENILS
              20 EQUIPS INFANTILS

Torneig Juvenil

Torneig Infantil

GRUP A
•FC Barcelona
•Premià de Dalt A
•Ca L’Aguidó
•Fontsanta Fatjó

GRUP B
•Girona FC
•Premià de Dalt B
•CE Mercantil
•CF Singuerlín

GRUP A
•CF Singuerlín
•PBB La Roca
•Ca l’Aguidó
•Fontsanta Fatjó

GRUP B
•Santa Susanna
•CE Sabadell
•OAR Vic
•Sant Berger

GRUP C
•Sant Gabriel
•OAR Vic
•CE Sabadell
•CF Mollet U.E.

GRUP D
•Atlètic Masnou
•La Roca PBB
•UD Molinos
•CF Martorelles

GRUP C
•RCD Espanyol
•Premià de Dalt C
•CE Mercantil
•FAF Hospitalet

GRUP D
•Girona FC
•Premià de Dalt B
#CE Premià
•TEC Academy BCN
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La Penya Blanc 
Blava La Roca es va 
proclamar campió de 
la categoria infantil 
on van participar 20 
equips que van jugar 
partits de 30 minuts 
de futbol 7 

AJUNTAMENT DE
PREMIÀ DE DALT

 www.premiadedalt.cat 
 936 931 515

8-9-10  Diciembre
Premià de Dalt

Con la colaboración de:

ORGANIZA:
CATEGORÍA

JUVENIL
INFANTIL

QUARTS DE FINAL
Barça,3 -OAR Vic, 0
Girona, 0 (12) – PBB La Roca, 0 (11)
Fontsanta, 2 – Mollet, 1
Sabadell, 1 (2) – Premià de Dalt, 1 (3)__________________________________
SEMIFINALS
Girona, 0 (4) – Premià de Dalt, 0 (5)
Barça, 4 – Fontsanta, 0
__________________________________
FINAL
Barça, 5 – Premià de Dalt, 0

GRUP E
Aquahotel
CE l’Hospitalet
CE Sant Gabriel
TEC Canarias

QUARTS DE FINAL
Girona, 5 – Ca l’Aguido, 0
OAR Vic, 1 – TEC Academy Canarias, 0
Santa Susanna, 1 – Sabadell, 1
PBB La Roca, 1 – Fontsanta Fatjó, 0____________________________________
SEMIFINAL
La Roca, 2 – OAR Vic, 1
Girona, 1 – Santa Susanna, 2____________________________________
FINAL
La Roca, 0 (2) – Santa Susanna, 0 (1)

E ls díes 9,10 i 11 de febrer, els camps 
municipals de Premià de Dalt i Ca-
brils viuran la dècima edició de la 
International Carnaval Cup, que tin-

drà 40 equips partixipants, entre d’altres, FC 
Barcelona, Reial Madrid, Girona, València, Re-
ial Betis, RCD Espanyol, Celta de Vigo, Reial 
Societat i Atlético de Madrid. Han confirmat 

la seva presència 4 equips dels Estats Units, 
tres del Japó, i un d’Irlanda i Anglaterra. En 
total es disputaran 100 partits d’una part de 
40 minuts. El Barça és l’equip que més vega-
des ha guanyat la Carnaval Cup, amb quatre 
edicions, seguit del València amb dos. El de-
fensor del títol serà el el Reial  Madrid, que va 
derrotar l’any passat al València.

La International Carnaval Cup 
masculina arriba a la 10a edició

ANVERSARIO

9-10-11 FEBRERO
¿ACEPTAS EL RETO?

10
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E ls primers dies de de-
sembre, Santa Susan-
na va tornar a viure un 
esdeveniment esportiu 

extraordinari i, en aquesta ocasió, 
històric perquè es tractava de la 
70a edició del raid hípic més antic 
d’Europa. Una prova molt valora-
da pels amants d’aquest dur i exi-
gent esport ja que, d’una banda, 
tancava el calendari internacio-
nal de raids i, d’una altra, atorga 
un gran prestigi i valor als cavalls 
que acaben la carrera. Fa 31 anys 
consecutius que aquest raid, 
organitzat per l’incombustible 
Jordi Bordas, se celebra a Santa 
Susanna després d’haver passat 
per Vilassar de Mar.
La privilegiada ubicació de Santa 
Susanna (els participants van re-
córrer el Parc del Montnegre-Cor-
redor amb un total de 428 km), a 
més de les facilitats i amplitud de 
les seves instal·lacions fan que 
cada any aquest raid atregui a 
més esportistes. En aquesta oca-
sió van sortir de la Masia de Can 
Rabassa 215 binomis entre les 
proves d’alt nivell i de promoció 
(en total prop de 50 més respec-
te a l’any passat), sent la primera 
vegada que participaven repre-

d’Austràlia, i tots els ajudants dels 
propietaris de cavalls, que solen 
ser uns quatre.

A l’esplanada de Can Rabassa, 
s’hi van instal·lar les 200 quadres 
portàtils procedents de França 
on van descansar i van dormir 
els cavalls, a més de les tendes 
per a cadascun d’ells on se’ls ren-
ta, se’ls dona menjar i reben les 
atencions necessàries, com ara 
massatges. El seu benestar és el 
més important de la competició, 
per això els controls veterinaris 
són tan exhaustius. Cal tenir en 
compte que el binomi que gua-
nya la competició no és només el 
que entra primer a meta, també 
ha de complir uns requisits molt 
estrictes, com són les pulsacions 
del cavall després d’un temps de 
descans: no pot superar les 64 
pulsacions per minut. A més, se’ls 

sentants de la Xina, país que es va 
sumar, entre altres, a Xile, França, 
Itàlia, Espanya, Finlàndia, l’Argen-
tina, Bèlgica, Algèria. Un gran èxit 
de participació en l’última prova 
internacional de l’any que tancava 
la Lliga d’Alta Competició amb la 
victòria de la catalana Aina Pujols 
Aumatell.
Un raid d’aquesta envergadura, 
de tres dies de competició, supo-

sa tot un repte logístic. Hi van par-
ticipar, per exemple, 40 membres 
de l’ADF, l’Agrupació de Defensa 
Forestal. A causa del gran volum 
de participants que té la prova i 
la llargada dels recorreguts, van 
comptar amb l’ajuda de l’ADF 
Ribes, l’ADF La Conreria i l’ADF 
Alella. Cal sumar-hi els vuit ve-
terinaris (alguns de França, Itàlia 
o l’Uruguai), cinc jutges, un d’ells 

EL GRAN ESPECTACLE DEL 
RAID HÍPIC DE SANTA SUSANNA

El més antic d’Europa compleix 70 anys de vida

Més de 200 binomis (genet i cavall) van prendre 
part en l’últim raid de l’any, molt valorat a  

nivell internacional 

REPORTATGE
HÍPICA

Durant tres dies, i 
en cinc proves, els 

participants van 
recórrer el Parc del 

Montnegre-Corredor 
amb un total de 428 km

AJUNTAMENT DE
SANTA SUSANNA

 www.stasusanna.cat
 937 678 441

Fotos de Pep Morata
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sotmet a anàlisi de sang, orina i 
prova de sensibilitat a les cames. 
Passen controls abans de sortir i 
en arribar a meta.
El primer dia van començar les 
classes d’1*, amb victòria de Mar-
cel Miranda Comellas muntant el 
CINC MIR després de superar les 
tres fases del raid en 5 hores, 24 
minuts i 28 segons, per davant de 
les franceses Camille Coulomb i 
Lucie Laviguerie.
Les proves d’alta competició de 
2* i 3*, amb 6 fases dividides en 
dos dies, amb 150 quilòmetres 
en el 2* i 180 km en total per al 
3*, van brillar pel seu alt índex de 
classificació, ja que en el 2* van 
acabar un 77% dels participants, 
quan el normal per a una prova 
d’aquest nivell és menor a un 50%. 
El guanyador de l’Open de la pro-
va 2* va ser el català Joan Moret 
Roquet muntant JM FUMIKO que 
participava en la modalitat naci-
onal de la prova, que combinava 
els participants CEI amb els CEN i 
donava el trofeu al guanyador de 
la prova mixta. En segona posició 
i guanyador del 2* internacional, 
entrant alhora amb Joan Moret, 
va anar Alex Luque Moral, genet 
campió del món i que ja va gua-

nyar el Campionat d’Espanya a 
Santa Susanna fa 3 anys, amb 
ERYVAN. El tercer lloc va ser per 
a l’italià Simone Gigante amb SO-
CRATE DEL DT.
En la prova de 3* i major distàn-
cia, França i Itàlia es van repartir el 
podi en quedar eliminat el genet 
espanyol Omar Blanco en l’últim 

control després d’arribar segon. 
El primer lloc va ser per a Cami-
lle Coulomb, que va ser segona 
divendres en l’1*; la segona posi-
ció del 3* va ser per a Clementine 
Chaud i el tercer a pujar al podi, 
l’italià Lorenzo Piccolo.
La fi de festa, amb la presència de 
l’alcalde de Santa Susanna, Joan 
Campolier, va tenir lloc a l’Hotel 
Mercury que, un any més, va po-
sar les seves excel·lents instal·la-
cions al servei de la gran família 
de l’hípica nacional i internacional.

La Masia de Can 
Rabassa i l’Hotel 

Mercury van ser els 
centres neuràlgics 

d’aquesta prestigiosa 
prova hípica

La logística necessària per poder dur a terme una 
competició tan especial com un raid hípic, on participen al 
mateix temps persones i animals, converteix la prova en un 
món meravellós i digne de ser conegut des de dins
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ATLETISME
CURSES

M és de 2.500 perso-
nes van participar el 
dia de Sant Esteve, 
a la 44a Cursa Sant 

Silvestre del Masnou, “la San-
si”, la més antiga de Catalunya. 
Enguany s’ha assolit el rècord 
d’inscripcions en aquesta prova 
esportiva. En concret, s’hi van 
apuntar 2.285 homes i dones a la 
cursa d’adults i prop de 270 nens 
i nenes a les infantils. Entre tots, 
van esgotar els dorsals que hi ha-
via disponibles.
La cursa d’adults es va disputar 
al tram masnoví de l’N-II. La pro-
va, oberta a tothom, va comptar 
amb esportistes internacionals, 

populars i inclusius. El letó Dmi-
trijs Serjogins, del Club La Sansi, 
va fer-se un cop més amb la vic-
tòria masculina, amb un temps 

de 14:26. Toni Baños va acabar 
segon, amb 14:28, deixant en 
tercera posició l’argelí Zahrde-

done Boukhari (14:43). Serjogins 
encadena tres victòries conse-
cutives en aquesta cursa, una 
gesta que també va aconseguir 
la campiona de la prova feme-
nina, Cristina Silva, de l’Ironwill 
Solideo. Enguany va aconseguir 
la primera posició amb un temps 
de 16:37. Laura Heredia, olímpi-
ca, va ser la segona classificada, 
amb 17:25, en una arribada molt 
ajustada amb la tercera classifi-
cada, Rebeca Suárez, de La San-
si, amb 17:27. 
La Sant Silvestre del Masnou es 
va disputar en un circuit molt 
ràpid homologat per la Federa-
ció Catalana d’Atletisme. Tenia 

una longitud de 5 km i només 
dos girs, cosa que facilitava que 
els corredors i corredors acon-
seguissin molt bones marques 
mentre gaudien d’un dels esde-
veniments esportius més popu-
lars del Nadal. El tret de sortida 
el va disparar, pels volts de dos 
quarts d’onze, Sílvia Folch, se-
gona tinenta d’Alcaldia i regido-
ra d’Esports de l’Ajuntament del 
Masnou. Ho va fer acompanyada 
de Mercè Rosich, presidenta de 
la Federació Catalana d’Atle-
tisme. Al final de la prova, totes 
dues es van encarregar de lliurar 
els premis als guanyadors i les 
guanyadores.

La Sant Silvestre del Masnou 
2023,  rècord de participació

2.285 dones i homes 
i prop de 270 nenes i 

nens van prendre part 
en la ‘Sansi’ més antiga 
de Catalunya, amb 44 

edicions ja disputades

AJUNTAMENT  
DEL MASNOU

 www.elmasnou.cat
 935 571 700



13

  
GENER

2024

T eià  ja té el seu nou skatepark... i està 
causant sensació. La nova instal·la-
ció esportiva, situada al parc de can 
Llaurador, va obrir al públic coinci-

dint amb l’inici de les vacances de Nadal. 
En l’acte protocol·lari, celebrat el 23 de de-
sembre, van intervenir l’alcaldessa, Gemma 
Rosell, i la regidora de Joventut, Èrica Busto. 
L’alcaldessa va destacar la important dimen-
sió social i lúdica que adquirirà aquest nou 
espai de trobada per als practicants de dife-
rents modalitats relacionades amb el món del 
monopatí. Per la seva part, Busto va felicitar la 
comunitat d’skaters de Teià perquè finalment, 
gràcies a la seva constància, s’ha fet realitat un 
projecte que és fruit d’un compromís polític 
assumit anys enrere. 
L’acte d’inauguració va reunir desenes de pa-
tinadors, tant d’skate com d’scooter. Els as-
sistents van ser, majoritàriament, gent molt 
jove: nois i noies de primària i secundària, tant 
de l’Escola El Cim com de l’Institut Turó d’en 
Baldiri. La sessió va estar dinamitzada pel 
personal de Vulcano Skate parks, que n’han 
estat els responsables de la construcció. Els 
seus responsables, Pol Miró i Luka Meloni, 
descriuen l’skatepark de can Llaurador com 
“un flow park: un espai molt fluid i atractiu per 
a tothom” que es caracterit za per “tenir unes 

TEIÀ JA TÉ EL SEU NOU 

SKATEPARK
formes orgàniques que per meten agafar inèr-
cia des de qualsevol punt”. 
Segons ells, és una pista “dissenyada per a to-
tes les disciplines” (skaters, rollers i scooters) 
i “molt polivalent pel que fa a nivells i estils”. 
Els amants de les rampes tenen predilecció 
per la half, la piscina i els quarters; mentre 
que els aficionats a l’street s’estimen més la 
piràmide, les manualeres, els rainbows i tres 
tipus de coping: no coping, coping de ferro i 
pool coping. A més de tenir en compte l’opi-
nió dels skaters locals, la instal·lació ha estat 
dissenyada per complementar-se amb altres 
equipaments dels municipis veïns, de manera 
que s’hi troben elements tècnics que aquells 
no tenen, i a l’inrevés.

5 anys de recorregut L’origen de l’skatepark 
de can Llaurador es re munta al 2018. Alesho-
res, un grup de joves i les seves famílies en van 
demanar la construcció aprofitant la primera 
convocatòria de pressu postos participatius 
organitzada per l’Ajunta ment. El Pla d’Actuació 
Municipal per al mandat 2019-2023 va pla-
nificar l’adequació del parc de can Llaurador, 
incloent-hi l’ska tepark. Les obres, que comp-
ten amb una subvenció de 101.781 euros de la 
Generalitat, van començar el passat 6 de no-
vembre i s’han realitzat dins el termini previst. 

L’alcaldessa, el regidor d’Esports i la regido-
ra de Joventut, a la inauguració

Can Llaurador té ara un skatepark molt 
fluid i atractiu per a tothom

L’equipament és el resultat d’una petició 
popular dels joves del poble

AJUNTAMENT DE
TEIÀ

 www.teia.cat
 935 409 350

REPORTATGE
EQUIPAMENTS
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REPORTATGE
PREMIS

Xavier Amor, acompanyat pel regidor d’Esports, Jorge Torres Almirón, i el coordinador del Servei d’Esports, Edgar Enrich, va agrair a tot el 
teixit esportiu de Pineda de Mar els seus esforços i la seva implicació per fomentar la cultura esportiva i els seus valor. Fotos: Miriam Pineda

P ineda de Mar ha volgut i vol 
estar al costat dels seus 
clubs esportius, entitats, 
associacions i esportistes, 

tant professionals com aficionats. I 
ho ha fet amb la finalitat de reconèi-
xer l’esforç i el treball que fan des de 
sempre, però de manera especial 
en el 2023 que acabem de tancar, 
com es va encarregar d’emfatitzar 
en el seu discurs l’alcalde Xavier 
Amor, acompanyat a l’escenari pel 
regidor d’Esports, Jorge Torres Al-
mirón, i el coordinador del Servei 
d’Esports, Edgar Enrich.
És per això que el passat 22 de de-
sembre, en el pavelló municipal de 
Can Xaubet, va tenir lloc la 1a Gala 
de l’Esport de Pineda. Una Gala 
que, com va dir Xavier Amor, “ha ar-
ribat per quedar-se”. Amenitzada 
per la música i el ball dels grups Sal-
sa Dance i Club Esportiu Fanàtix, es 
van reunir 17 entitats diferents que 
representaven a 15 disciplines es-
portives. O el que és el mateix, més 
de 1.000 federatives en un munici-
pi que realitza cada any més de 50 
proves esportives. És a dir, un poble 
que dona suport a l’esport, que el 
promociona i que el cuida.
Va arrencar la Gala amb el lliura-
ment de trofeus de la 33a Lliga 
Municipal de Futbol Sala i tot se-
guit es van lliurar la resta de premis.

PINEDA CELEBRA LA SEVA 
GALA DE L’ESPORT

Homenatge als esportistes/
equips campions temporada 
anterior:
Club Karate Pineda, Aqua Hotel 
FC, Futbol Sala Pineda, Racing 
Pineda Futbol Sala, UER Pineda, 
Taekwondo Pineda, Team Trire-
lay, Club Ciclista Pineda, ADIAM, 
Club Esportiu Fanàtix, Club d’Es-
cacs Pineda de Mar, Ona Rossell, 
Oriana Bernárdez, Maria Palacios 
y Hugo Lafuente.
Millors esportistes infantil  
masculí nascuts entre el  
2016-2010:
Aaron Soleto, Sohaib, Adrian Zovba.
Millors esportistes infantil 
femení nascudes entre el  
2016-2010:
Haruko Crespo Kobe, Andrea 
Gordillo, Lucía Romero.
Millors esportistes júnior 
masculí nascuts entre el  
2009-2005:
Marcel Márquez, Jordi Peet, Mo-
hamed Stitou.
Millors esportistes júnior 
femení nascudes entre el  
2009-2005:
Ona Castellà, Carla Herrero y Ma-
ria Palacios Vaz.
Millors esportistes absolut 
masculí nascuts entre el  
2004-1987:
Josep Bonilla, Roman Pokhod-

nya, David Vázquez.
Millors esportistes absolut 
femení nascudes entre el 
2004-1987:
Anna Lozano, Cristina Romero, 
Miriam Rosado.
Millors esportistes sènior 
masculí:Pep Carreres, Guillem 
Compan, Viktor Pokhodnya.
Millors esportistes sènior 
femení:
Andrea Fernández, Imma Márquez.
Millors esportistes masculí 
adaptat:

Buba Drammeh, Raúl Gascón, 
Daniel Pi.
Millors esportistes femení 
adaptada:
Marcela Fuentes, Xiaoké Martí, 
Georgina Montfulleda.
Millor equip masculí nascuts 
entre el 2016-2005:
Juvenil del Futbol Sala Pineda.
Millor equip femení nascudes 
entre el 2016-2005:
Infantil del Racing Pineda.
Millor equip mixt nascuts/ 
des entre el 2016-2005:
Equip d’Atletisme d’ADIAM.
Millor equip temporada:
Sènior del Futbol Sala Pineda.
Millor projecte de promoció 
d’esport femení:
Grup Xou Associació de Patinatge 
de l’Alt Maresme.
Millor projecte esportiu global: 
Associació de Discapacitats de 
l’Alt Maresme.
Reconeixements honorífics:
Miquel Castillo, de la UER Pineda 
y Antoni Poch Vilamajó, cofunda-
dor del Club Ciclista Pineda.
Esportistes de l’any 2023:
Isak Fernández com a Sots-cam-
pió d’Europa dels 100 metres pa-
pallona.
Ona Rossell Font com a campi-
ona de Catalunya de 100 i 200 
metres llisos.

Es va reconèixer i 
premiar la feina feta 
per 17 clubs i entitats 

del municipi i diferents 
esportistes 

1a EDICIÓ
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Practicar l'esport 
que més t'agradi, no 
t'hauria de preocupar.
T’oferim una assegurança
adaptada a tu.

aliancamataro
Plaça de les Tereses, 22. 08302 Mataró

Des de 

/mes27€

Professionals i 
especialistes que 
t'aconsellaran 
en tot el que 
necessitis.

AJUNTAMENT DE
PINEDA DE MAR

 www.pinedademar.cat
 937 671 560
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Entrevista Toni Frieros

U n llarg camí el teu...
Vaig arribar al Cen-
tre Natació Mataró el 
2012 per recomana-

ció de l’Institut Guttmann, amb el 
qual tenen una col·laboració molt 
estreta. Vaig començar a nedar 
com a teràpia mèdica i ja el 2014 
els meus entrenadors del Cen-
tre em van proposar entrar en els 
equips de competició.

Et recordes d’aquests inicis?
Sí!, vaig començar, com fan els 
nens més petits, en la que nosal-
tres diem ‘la cova’, la piscina inte-
rior que hi ha en el Centre. De la 
‘cova’ passem a dalt, a la piscina 
exterior. Per això el meu agraï-
ment al club, a la Maria, al Ricard, i 
a molts d’altres, que m’han acom-
panyat al llarg d’aquests anys.

Quina va ser la teva primera 
competició?
Va ser el 2014, en una jornada de 
la Lliga catalana de piscina curta, 
25 metres i categoria de promo-
ció, perquè encara no tenia una 
categoria assignada per compe-
tir, diguem, de manera oficial.

T’has especialitzat en velocitat...

Això ho deixem per a més enda-
vant... Quan et vas dir a tu ma-
teix: “Tinc potencial”?
Crec que quan vaig començar a 
aconseguir rècords nacionals en 
la meva categoria. Sí, aquí em vaig 
adonar que el que feia m’anava bé 
i que podria arribar lluny. Primer 
vaig assolir títols en la prova per 
relleus amb el CN Mataró i des-
prés ja individualment.

Ara mateix, vius per i per a la na-
tació?
Sí, tota la meva vida està enfocada 
als entrenaments i als campionats.

Quants dies entrenes? 
Quatre, tres entre setmana i els dis-
sabtes al matí. Vull arribar el més 
lluny possible en el meu esport i 
per fer-ho cal entrenar molt i bé.

Abans parlaves del psicòleg. 
Quina importància ha tingut i té 
en la teva trajectòria?
Sí, tinc psicòleg. És un professio-
nal molt necessari perquè la salut 
mental és una de les coses més 
importants a nivell general, però 
sobretot competitivament. És una 
ajuda, una eina imprescindible 
per tenir el cap fort. Animo que 
ningú tingui por d’anar al psicòleg 
o al psiquiatre.

Nascut el 23 d’agost de 2002 a Badalona, porta des de nen entrenant i competint en el  
Centre Natació Mataró. Campió de Catalunya i d’Espanya en la seva categoria,  

es va penjar dues medalles de plata en l’últim mundial de Manchester i ara apunta  
als Jocs Paralímpics de París. Una gran història de superació i d’èxit

“La meva família i el CN Mataró són molt 
importants, essencials; sense ells no hauria 

pogut arribar fins aquí”

Sí, 50 metres esquena i crol i com 
a molt, 100. Ara estic intentant pro-
gressar i millorar en braça. Quan 
passes de 100 metres ja no importa 
tant la velocitat com el cap, no pots 
anar els 200 al màxim perquè en el 
50 ja t’esgotes. A mi em va millor la 
velocitat, sortir al cent per cent.

Estudies?
Vaig fer l’ESO fins als 16 anys a 
l’Institut Ventura Gassol de Bada-
lona. Va ser on em van recomanar, 
tant els meus professors com psi-
còlegs, què continués estudiant, 
perquè jo no ho tenia molt clar. 
Ara estudio informàtica.

En quin moment la natació es 
va convertir en la teva prioritat? 
Quan t’adones que estàs en l’elit 
del teu esport?
Encara no crec que sigui espor-
tista d’elit...

Home, ets subcampió del món!
Soc encara molt jove i no vull 
que se me’n pugin els fums. En-
cara tinc molt a millorar i moltes 
batalles per davant. Òbviament, 
el meu somni seria participar en 
uns Jocs Paralímpics... Crec que 
si anés als JJOO de París sí que 
podria considerar-me esportis-
ta d’elit.

DANIEL  
FERRER

NEDADOR DEL  
CN MATARÓ

Subcampió del món

“Anar als Jocs Paralímpics de París seria 
una recompensa a tants anys d’esforços”
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“Visc les 24 hores del dia per la natació, malgrat 
que continuo estudiant informàtica”

ENTREVISTA
NATACIÓ ADAPTADA

Aquí, a l’entrenament, estàs 
amb el teu pare. Quin paper ha 
jugat i juga la teva família en la 
teva progressió?
La meva família és molt impor-
tant, essencial. Sense ells no hau-
ria pogut arribar fins aquí. El meu 
pare Eduardo, per exemple, m’ho 
porta tot, m’acompanya sempre 
amb cotxe als entrenaments i 
sempre que pot viatja amb mi. 

Què és el CN Mataró per a tu?
Tot, la meva segona família. Aquí 
he crescut, aquí m’ho han donat 
tot, especialment en els moments 
difícils, quan les coses no sortien... 
El meu agraïment és infinit. Per 
això em sento molt orgullós de 
tots els títols que hem aconseguit 
com a equip, els campionats de 
Catalunya i d’Espanya.

Parlem del Mundial de Manches-
ter. Abans d’anar-hi, creies que 
podies obtenir una medalla?
La veritat és que sí, que ho tenia al 
cap. Aquest va ser el meu objec-
tiu, però fins que no l’aconseguei-
xes no ets plenament conscient 
de què has fet i de què significa. 
Quan vaig tocar la paret i vaig 
veure el resultat, que havia que-

dat segon, vaig sentir una emo-
ció enorme, que havia valgut la 
pena haver estat tot un any pre-
parant-me per a aquest mundial.

Dues medalles de plata. Una 
d’elles hauria pogut ser d’or...
En 50 lliures em van donar gua-
nyador, però l’equip ucraïnès va 
reclamar, es van veure les imatges 
de l’arribada repetides i per mil·lè-
simes de segon l’or el va guanyar 
el nedador d’Ucraïna amb tota 
justícia. Espero en una altra oca-
sió poder treure’m aquesta espina 
i ser campió del món. Continuaré 
treballant perquè es faci realitat.

Ara, el campionat d’Europa... i 
després els Jocs Paralímpics de 
París!
Aquest és el somni de tot espor-
tista, però ara mateix prefereixo 
no pensar, anar dia a dia i si arriba, 
arribarà.

Quines són les teves aficions?
M’encanta veure futbol, soc se-
guidor del Reial Madrid i sempre 
he estat molt fan de Cristiano 
Ronaldo.

De crac a crac...

M aría Folgado, se-
leccionadora na-
cional de natació 
adaptada de la Fe-

deració Espanyola d’Esportis-
tes amb Paràlisi Cerebral i Dany 
Cerebral Adquirit (FEDPC), és al 
mateix temps sòcia i fundado-
ra de la cooperativa B-Swim, 
empresa amb seu a Mataró que 
desenvolupa la seva activitat 
en col·laboració amb el Centre 
Natació Mataró des de 2013, 
club en el qual és 
l’entrenadora de 
la secció de na-
tació adaptada. 
Una secció con-
siderada la millor 
del país després 
de conquistar en 
nombroses oca-
sions els títols de 
Catalunya i d’Es-
panya.
Ningú millor que 
la María coneix 
Daniel García, el 
seu pupil: “Va ar-
ribar al club sent 
un nen, crec que 
amb cinc o sis 
anys, i va apren-
dre a nedar amb 
nosaltres. És l’exemple per-
fecte del que pot arribar a ser 
un esportista si entrena bé i té 
bona actitud. El Dani ha tingut 
una evolució espectacular, te-
nint en compte que aquests 
esportistes necessiten molts 
anys d’entrenament. Tècnica-
ment, és molt bo i ha aconse-
guit un gran nivell, traduint-se 
tot això en èxit esportiu”.
No és d’estranyar que la Ma-
ria, que ha estat en dos jocs 
paralímpics com a entrenado-
ra (Londres i Tòquio) i repetirà 
aquest estiu a París, s’emocio-
nés després de veure com el 
Dani es convertia en subcam-
pió del món a Manchester: “Va 

ser un moment molt especial 
perquè em van venir imatges 
dels seus inicis, quan tenia por, 
dificultats, inseguretats, i veu-
re tota aquesta evolució va ser 
molt emocionant. Som diver-
sos tècnics els que hem parti-
cipat en la seva formació”.
La participació dels esportistes 
en natació adaptada va per ca-
tegories: “El Dani té una classe 
3, que és per a esportistes amb 
capacitat física o paràlisi ce-

rebral. En na-
tació hi ha 10 
c a t e g o r i e s . 
La 1 és la de 
major afecta-
ció i la 10 la 
que menys . 
La del Dani és 
una categoria 
amb bastant 
afectació. Pel 
que fa a les 
proves naci-
onals i inter-
nacionals, les 
competicions 
es  fan  amb 

tots els espor-
tistes i a partir 
de la seva ca-
tegoria o clas-

se d’afectació es fa una ponde-
ració per punts. Si bé a nivell de 
campionats d’Europa, del món 
o Jocs Paralímpics, per exem-
ple, cada nedador competeix 
només amb els de la seva ma-
teixa classe”.
El Dani té tots els números per 
representar Espanya en els 
Jocs Paralímpics de París. Pri-
mer haurà de tenir la mínima i 
després passar una classificació 
medicoesportiva durant els pri-
mers tres mesos d’aquest any 
2024 per certificar que està dins 
de la llista olímpica. Hi ha dos 
nedadors més del CN Mataró 
que poden anar a París: Berta 
García i Ariel Schrenck

2018/Campió d’Espanya relleus 4x50 
Dues medalles d’or en els World Games.

2019/Campió d’Espanya relleus i per clubs.

2020/Campió Catalunya 150 estils, 100 
esquena.

2021/Campió d’Espanya 4x50 lliures 
Campió Catalunya 100 esquena.

2022/Campió Espanya 4x50 lliures 
Campió d’Espanya amb Catalunya.

2023/Rècord d’Espanya 50 esquena,  
50 braça i 50 estils. 
Dues medalles de plata Mundial de 
Manchester.

PALMARÈS

MARIA FOLGADO
Seleccionadora nacional 

FEDPC i entrenadora 
del CN Mataró

“M’emociona veure 
el progrés que ha 
tingut el Daniel”



REPORTATGE
ESPORT INCLUSIU

L ’associació Invencibles per la inclu-
sió va col·laborar els passats dies 8, 9 
i 10 de desembre a la Fira Playmobil 
que va tenir lloc al Pavelló de Sant 

Cebrià de Vallalta. La proposta la va iniciar 
una família dels jugadors/es Invencibles 
juvenils de Blanes, que va apostar per orga-
nitzar aquesta fira amb l’objectiu de recap-
tar diners i destinar-los a fer front a algunes 
de les despeses que ha d’assumir l’equip, 
com per exemple el lloguer de transport per 
als desplaçaments que han de fer a l’hora 

Tot un referent d’associació que no para de créixer

INVENCIBLES... i IMPARABLES

de jugar partits de lliga, ja que la majoria 
són a poblacions força llunyanes i troben 
dificultats en la seva logística. La participa-
ció en la Fira va ser tot un èxit, ja que hi van 
passar més de 900 persones, les quals van 
poder visitar els diferents espais elaborats 
amb clicks de Playmobil, i dur a terme altres 
activitats i tallers que s’oferien. Els invenci-
bles, per la seva part, van voler col·laborar 
gestionant la barra del bar i oferint un taller 
de creació de tions, tenint en compte les 
dates nadalenques en les quals es feia. Tot 
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C om és conegut, Inven-
cibles neix amb l’objec-
tiu d’oferir oportunitats 
a infants i joves amb 

diversitat funcional a l’hora de 
practicar futbol. Constantment 
rebem missatges de famílies on 
ens expliquen la dificultat que 
tenen els seus fills/es a l’hora de 

practicar esport en equip i altres 
situacions d’exclusió social que 
viuen diàriament.
És per això que estem organit-
zant una jornada on convidarem 
a totes aquestes famílies que 
ens contacten perquè puguin 
participar conjuntament amb 
els nostres equips d’infants en 

un matí de futbol inclusiu. L’ob-
jectiu de la jornada és, per una 
banda, oferir l’oportunitat de 
jugar un partit de futbol infantil 
inclusiu a aquells infants que no 
tenen la possibilitat de fer-ho a 
les seves poblacions, degut a la 
inexistència d’equips inclusius 
infantils, i per l’altra, volem ge-

nerar visibilitat i consciència so-
bre la gran necessitat i demanda 
que hi ha a la societat alhora fo-
mentar l’esport per a tothom, tot 
esperant que altres clubs apos-
tin, com nosaltres, per a incloure 
equips inclusius infantils, i donin 
resposta a la demanda que la 
realitat actual diversa reclama.

Jornada de visibilització i conscienciació 
a l’ESPORT INCLUSIU INFANTIL 

i això, la part més positiva de la jornada va 
ser la gran implicació que van tenir-hi els 
jugadors/es de l’equip Invencibles juvenil. 
Aquest gran equip es va organitzar per a 
responsabilitzar-se de diferents funcions 
que van portar a terme amb total profes-
sionalitat, com l’explicació dels diferents 
espais, les indicacions de les portes d’en-
trada i sortida, l’assessorament al públic i 
l’acompanyament informatiu als visitants. 
Un cop més van demostrar que són Inven-
cibles dins i fora del camp.

Els jugadors i jugadores de l’equip juvenil van 
participar activament a la Fira Playmobil al Pavelló 

de Sant Cebrià de Vallalta 



E l passat dia 5 de desem-
bre els Invencibles van 
ser premiats amb una 
de les beques que ofe-

reix anualment la fundació Onat 
a aquelles entitats que impul-
sen projectes que fomenten la 
inclusió a través de l’esport. Un 

E ls Invencibles continuen 
creixent i oferint esport a 
més infants que encara 
avui dia queden fora de 

joc en moltes altres propostes es-
portives. Com a novetat d’aquesta 
temporada cal destacar la crea-
ció d’una lliga de futbol inclusiu 
infantil que ha donat el tret sorti-
da durant el mes de novembre, i 
a la qual participen els 5 equips 
de futbol inclusiu infantil Inven-
cibles del CF Sant Cebrià, CD 
Blanes, Santa Club de Futbol i CF 
Tordera. Un cop al mes es reunei-
xen els diferents jugadors i juga-
dores per a compartir una esto-
na de joc i diversió, on el resultat 
és el que menys importa, ja que 

reconeixement a la gran feina 
que fan des de ja fa tres tempo-
rades, en les quals han vist créi-
xer el nombre de jugadors de sis 
a més de vuitanta actualment, 
repartits en quatre equips de 
futbol inclusiu infantil, un equip 
de futbol inclusiu juvenil i un de 

sempre guanyen en experiències 
i aprenentatges. També celebren 
el tercer temps, un espai reservat 
al final del partit per compartir un 
pica-pica conjunt i fomentar les 

relacions entre els participants. 
A l’últim partit de l’any, disputat a 
Tordera el passat diumenge dia 
17, hi van participar tots els equips 
invencibles infantils i en acabar 
van rebre la visita inesperada del 
Pare Noel.

La novetat d’aquesta 
temporada és la 

creació d’una lliga de 
futbol inclusiu infantil

Els Invencibles van 
ser premiats amb una 
beca per a entitats que 
fomenten la inclusió a 

través de l’esport

Premi de la Fundació Onat

Invencibles ja té 
cinc equips  
de futbol

bàsquet, situats a diferents mu-
nicipis del Maresme, la Selva, i 
el Baix Empordà. La Gala de pre-
mis va tenir lloc a l’edifici de Cai-
xaForum, a Barcelona, i hi van 
assistir més de 300 persones, 
entre les quals es trobaven els 
75 Invencibles, que entre entre-
nadors, jugadors, i famílies, van 
voler estar presents en aquell 
moment tan especial.

AJUNTAMENT DE
SANT CEBRIÀ DE VALLALTA

 www.stcebria.net 
 937 631 024
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CV Premià de Dalt Maresme
EL GRAN SALT DE QUALITAT 

J ordi Casta Ruiz, de 48 anys i 
empresari del sector de l’au-
tomòbil i la construcció, és 
el president del Club Volei-

bol Premia de Dalt Maresme, fun-
dat el 2018, des de la temporada 
2019-2020.
“Les meves filles Núria i Montse ja 
estaven en el club quan un grup 
de pares em van proposar que 
prengués el relleu a la presidèn-
cia, donada la meva experiència 
en el món de l’esport, encara que 
en el meu cas en el bàsquet. Hem 
vaig involucrar amb la màxima 
il·lusió i nivell d’exigència, sabent 
que eren necessaris molts can-
vis per a construir un nou projec-
te esportiu”, explica Jordi Casta 
en el pavelló premianenc, la seva 
‘segona’ casa.
“El primer que vaig fer va ser en-
voltar-me de tècnics del màxim 
nivell, com Gustavo Kunda, Carla 
Visciglia i Manel Torras, i també 
buscar persones que volguessin 
invertir en el club. En el 2019 te-
níem poc més de 120 jugadores”, 
agrega un president que a l’any 
d’estar en el càrrec va prendre una 
decisió vital per al creixement del 
club: “En la nostra primera tem-
porada vam pujar el primer equip 
femení de Primera Divisió a Pri-

mera Nacional i llavors va sorgir la 
possibilitat d’adquirir una plaça en 
Superliga 2. Vaig buscar espòn-
sors i en la temporada 2020-2021 
ja teníem equips en Superlliga 2 
i a Primera Nacional, dels unics 
Clubs de Catalunya en fer-ho”.
Casta se sent orgullós del seu 
equip de tècnics: “Molt pocs clubs 
a Catalunya tenen el planter d’en-
trenadors que hi ha a Premià de 
Dalt. Ells són la clau de l’èxit del 
club, que es nodreix principal-
ment de la base. La tempora-
da passada vam estar amb tres 
equips, infantil, juvenil i júniors, al 
Campionat d’Espanya i el juvenil 
va quedar campió de la Copa d’Es-
panya. És un orgull estar on estem, 
però cal seguint millorant”.
Després de cinc anys de treball, el 
CV Premià de Dalt Maresme té a 
tots els seus equips, des d’infantil 
fins a sènior, en l’elit del voleibol 
femení català i l’any passat l’equip 
femení de Superlliga 2, va quedar 
tercer en la fase d’ascens a la Lli-
ga Iberdrola.
CV Premià de Dalt Maresme és un 
dels clubs catalans en la Super-
liga 2: “Clar que ens agradaria 
arribar a la Lliga Iberdrola, però 
abans el nostre objectiu és que 
els dos equips que tenim en ca-

tegoria nacional, la gran majoria 
d’aquestes plantilles estiguin 
formades per noies del planter”. 
Avui el Primera Nacional és líder, 
està format per cadets, juvenils i 
júniors i  el Superliga 2 ja té 4 ju-
gadores de categorias inferiors i 
aquesta és la línia en la que volem 
seguir treballant.
El Club també està aportant ju-
gadores a las seleccions cata-
lanes, nacionals i als programes 
ARC-BLUME, prova de la bona lí-
nia de treball que s’està fent a les 
categoríes inferiors. 

Branca masculina. Enguany, per 
primera vegada, el CV Premià de 
Dalt Maresme té un equip sènior 
masculí: “Volem créixer en aques-
ta branca i ja hem parlat amb 
l’ajuntament per poder muntar 
unes carpes al costat del pavelló 
i tenir més hores d’entrenament. 
A Premià de Dalt tenim la sort de 
comptar amb un Ajuntament que 
creu fermament en l’esport i que 
posa a la nostra disposició unes 
instal·lacions extraordinàries. 
Sense la seva ajuda no hauríem 
pogut créixer”, assegura un presi-
dent que té la inestimable ajuda 
de la seva esposa Montse i el seu 
fill Jordi, dos pilars del club.

VOLEIBOL
ENTREVISTA

  
MARÇ

2023

“Ens agradaria arribar a la 
Lliga Iberdrola, però abans 
el nostre objectiu és que els 

dos equips que tenim en 
categoria nacional, la gran 

majoria d’aquestes plantilles 
estiguin formades per noies 

del planter” 
   

“Volem ser una referència, un 
club gran, però mantenint la 
essència i els valors d’un club 

familiar, que és el que som”
   

“Molts pocs clubs a 
Catalunya tenen el planter 
d’entrenadors que tenim a 

Premià de Dalt”

JORDI CASTA 
President



21

  
GENER

2024

S is amics de Calella van 
decidir l’any 1997 donar 
la benvinguda al Nadal 
d’una forma molt origi-

nal: fent una capbussada al mar. 
Allò que semblava una bogeria 
va anar engrescant a més i més 
gent. Deu anys més tard ja n’eren 
243 i un any abans de la COVID, 
678. Al final, la Gran Banyada Na-
dalenca organitzada per la Colla 
No Tinc Fred, amb Joan Masvi-
dal, Salvador Comas i Lluís Barri 
al capdavant, s’ha convertit en 

una tradició a Calella, una festa 
popular i lúdica molt arrelada en 
el teixit social que enguany ha 
batut el seu rècord de partici-
pants amb prop de 800 valents.
A les 12 del migdia, la Platja Gran, 
davant de les barques i del pas 
a nivell, a prop de l’estació de 
Calella, es va convertir en tot un 
espectacle per a la vista. Cen-
tenars de persones, gent gran, 
joves, nens, nenes, amb una 
alegria desbordant, van gaudir 
d’una manera diferent i inusual 

gidor de Cultura i Serveis).
La temperatura, pràcticament 
primaveral, va ajudar molt que la 
banyada fos més plàcida, si bé, 
com sempre des de fa ja molts 
anys, el millor va arribar després, 
quan tots els participants van 
compartir un aperitiu al passeig. 
Els organitzadors es van felicitar 
per l’èxit de l’edició d’enguany 
i esperen aconseguir en la Ba-
nyada Nadalenca del 2024 la 
xifra amb la qual tots somien: els 
1.000 participants.

Calella, fidel a la seva cita… amb rècord

Lorem ipsum. Modi ra pore sitatus erchic tet pelectatur ra pore sitatus erchic Modi ra pore sitatus erchic tet pelectaturExerit 
eum quisincient officiis quundae eum qui re vellautatum inum ipicipsam inis et ommoluptam re nulpa nosa vendam et dolupta 
et, corum volorporem lacerum num quas del imi, nos nimilit, sinciumqui re dolupta vel imusa que apistiu mquat.

AJUNTAMENT DE
CALELLA

 www.calella.cat
 937 663 030

26a EDICIÓ DE LA BANYADA NADALENCA

l’esperit més amistós d’aquestes 
festes.
Que la Banyada Nadalenca ja és, 
per dret propi, un dels grans ac-
tes social i col·lectius de Calella 
ho va posar de manifest el suport 
del consistori. Hi van participar 
i es van mullar l’alcalde Marc 
Buch, Manel Vicente (regidor 
d’Esports i Platges), Lídia Pide-
munt (regidora d’Associacionis-
me i Recursos Humans), Quim 
Pla (regidor de Sostenibilitat i 
Comunicació) i Josep Grima (re-

ESPORT
LOCAL
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Mataró, SA (AMSA) en tot moment. 
Com que la situació és per a tothom 
igual, també han sorgit al mercat 
noves gespes que amb innovació i 
nous materials aconsegueixen ser 
encara més sostenibles. 
En aquesta línia, i treballant en col-
laboració amb el Servei d’Equipa-
ments, planifiquem amb la mira-
da sostenible de les instal·lacions 
esportives pel que fa a la gespa, 
però també amb la substitució de 
les lluminàries antigues per tec-
nologia LED i la instal·lació gradual 
de plaques solars.  
Quins són els seus principals 
reptes per al 2024? 
Doncs en base al Pla de Mandat 
2023-2027 et destacaré algunes 
de les actuacions previstes com 
són la dinamització de les instal·la-
cions i elements esportius a l’aire 
lliure, les millores al camp muni-
cipal del Centenari, la segona fase 
de l’estadi d’atletisme i el camp 
d’hoquei herba, entre d’altres.

Revisarem les llicències d’ús que 
tenim amb les entitats i associ-
acions esportives amb l’objectiu 
de millorar la gestió de les instal-
lacions esportives. I també volem 
crear l’Observatori de l’Esport de 
la Ciutat i elaborarem el Pla Di-
rector de l’Esport a Mataró del 
2024 i 2027. 
Per acabar, com definiria breu-
ment la salut de l’esport a Mataró? 
Mataró és una ciutat en forma i 
nosaltres hem de vetllar perquè 
continuï així, creant hàbits salu-
dables des dels més petits com 
es fa a través dels Jocs Escolars, 
vetllant perquè no hi hagi aban-
donament en edat adolescent i 
també a la gent gran activa. 
A més, a nivell de competició te-
nim noms i equips amb èxits inter-
nacionals que porten el nom de 
Mataró arreu i que són un orgull 
per a nosaltres. 
L’esport, juntament amb l’educa-
ció, és un dels elements base per 
crear una ciutat més cohesiona-
da on tothom tingui les mateixes 
oportunitats.

B ea Delgado (Barcelona, 
1967) ha estat sempre 
vinculada al món de l’es-
port com a atleta i també 

com a responsable de les activi-
tats extraescolars de l’antiga es-
cola Tomàs Viñas, ara convertida 
en l’Institut Escola Mar Mediterrà-
nia. També ha estat fundadora de 
l’Associació Esportiva i de Lleure 
Cerdanyola de Mataró i de l’As-
sociació Esportiva Escolar Tomás 
Viñas. L’any 2019 va entrar com a 
regidora a l’Ajuntament de Mataró 
i es va posar al capdavant de la Re-
gidoria d’Esports de l’equip de l’al-
calde, David Bote. Un càrrec que 
ha renovat en aquest nou mandat. 

Torna a repetir de regidora d’es-
ports de Mataró, com ho afronta? 
Amb molta il·lusió, gran respon-
sabilitat i també amb l’experiència 
acumulada d’aquests 4 anys. La 
gran missió és impulsar la pràc-
tica esportiva i posar-la a l’abast 
de tothom sigui quina sigui la seva 
edat o situació personal tenint en 
compte l’esport de competició, 
l’adaptat, el solidari i el de lleure. 
En aquesta línia treballem de for-
ma coordinada entre l’Ajuntament, 
les entitats, associacions, escoles, 
universitat i altres administracions. 
Quin balanç fa de la seva gestió 
en el mandat 2019-2023? 
És difícil fer balanç de 4 anys i més 
d’aquests on hem patit la pandè-
mia de la Covid-19, que ara sem-
bla lluny, però ha estat un repte 

“La nostra gran missió 
és impulsar la pràctica 

esportiva i posar-la a 
l’abast de tothom sigui 
quina sigui la seva edat 

o situació personal” 

important. En aquesta línia vull 
agrair la feina de tot l’equip d’es-
ports municipal i també el de totes 
les entitats i clubs que van fer pos-
sible la tornada a l’esport amb to-
tes les restriccions i condicionants 
que anava marcant la normativa 
supramunicipal. 
A banda d’aquest aspecte excep-
cional, destaco algunes de les 
inversions realitzades com la mi-
llora de les pistes municipals d’at-
letisme, el velòdrom i la coberta 
de la pista esportiva de Cerdanyo-
la Remigio Herrero. 
I pel que fa a programes i activi-
tats, el reforç dels Jocs Escolars 
amb la creació de les figures dels 
Tutors de Joc, la consolidació del 
programa d’activitat física per a la 
Gent Gran i la posada en marxa, 
amb la Diputació de Barcelona, 
del projecte Joventut Esportiva, 
Societat Activa (JESA) que conti-
nuarà durant 4 anys més per cap-
tar els joves que han abandonat 
l’esport i perquè en tornin a fer. 
L’esport com a eina, no només de 
salut, sinó com a element de co-
hesió social i creixement personal.

Heu apostat per grans esdeve-
niments esportius com és la Vol-
ta i la Vuelta. Donada la situació 
de restricció pressupostària, 
això continuarà vigent?
La Volta Ciclista a Catalunya tor-
narà a Mataró el 2024, de fet ja 
és públic, i la nostra ciutat viurà 
una altra sortida d’aquest esde-
veniment esportiu que aplega els 
millors ciclistes de món. Pel que 
fa a la Vuelta, treballarem en la 
mateixa línia que ha fet possible 
aquesta fita històrica i que és la de 
treballar coordinadament amb al-
tres administracions com la Dipu-
tació i l’Ajuntament de Barcelona.
També fem actes de relleu inter-
nacional en col·laboració amb en-
titats com, per exemple, l’Interna-
cional de Tennis de Mataró i estem 
treballant per recuperar la Mitja 
Marató de la ciutat. 
Com afecta la sequera al man-
teniment dels equipaments es-
portius amb gespa artificial? 
En aquests moments s’ha reduït 
el reg dels camps segons marca 
la normativa i comptem amb el 
control i la supervisió d’Aigües de 

AJUNTAMENT DE
MATARÓ

 www.mataro.cat
 937 582 100

BEA  
DELGADO
REGIDORA D’ESPORTS 
“Mataró és una ciutat 
en forma i nosaltres 
hem de vetllar 
perquè continuï així” 

ENTREVISTA
ESPORT LOCAL

“L’esport i l’educació son 
elements clau per crear 
una ciutat cohesionada 

on tothom tingui les 
mateixes oportunitats”



Avinguda de les Alzines, s/n. Urbanització Belulla. 08420 Canovelles І T. 938 400 981 І  oficina@tirpg.com

35  
MODALITATS  
DE TIR
DIFERENTS
 
GALERIES D’ARMES DE FOC
GALERIES D’AIRE COMPRIMIT
GALERIES D’AIR SOFT

.FORMACIÓ
(4 INSTRUCTORS 

NACIONALS)

.CURSOS DE 
RECÀRREGA

.SERVEI 
D’ARMERIA

.HABILITACIONS 
IPSC

VESTIDORS І CLUB SOCIAL І RESTAURANT І BAR

LES MILLORS INSTAL·LACIONS INDOOR DE CATALUNYA
CLUB DE TIR DE PRECISIÓ GRANOLLERS

3.800 m2
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ser setens. Una victòria de gran 
prestigi en una regata en format 
olimpíades, on només pot parti-
cipar una embarcació per país. En 
aquest mundial hi van participar 
fins a 12 embarcacions d’aquesta 

classe multicasc mixta preolím-
pica. Cal recordar que el Daniel i la 
Nora van aconseguir l’any passat 
la medalla de plata en el mateix 
mundial a la Haia (Països Baixos). 

E l món esportiu del Ma-
resme torna a  estar 
d’enhorabona. Els ger-
mans Daniel i Nora Gar-

cía de la Casa, de setze i divuit 
anys respectivament, s’han pro-
clamat amb una gran autoritat 
campions del món juvenil en la 
classe Nacra 15 en el Youth Sai-
ling World Championship cele-
brat a Búzios (Brasil).
Els joves regatistes del Club 
Nàutic El Masnou van derrotar la 
tripulació dels Estats Units, com-
posta per Rody Rosega i Brooke 
Metz, després d’haver-se alter-
nat al capdavant de la classifica-
ció durant les cinc jornades de 
competició.
El títol es va resoldre a la regata 
final, en la qual els catalans van 
fer un tercer, mantenint a rat-
lla als nord-americans, que van 

H o han tornat a fer. La selecció espanyola 
femenina d’hoquei patins s’ha proclamat 
campiona d’Europa per vuitena vegada, la 
setena consecutiva després de vèncer a 

Portugal per 4-0 en la final disputada al Pavelló d’Olot 
(la Garrotxa). És, sens dubte, una fita històrica per a l’es-
port espanyol on la mataronina Aina Florenza ha tingut 
un protagonisme molt destacat, com correspon a una 
de les millors jugadores d’aquest esport al món.
Aquesta és la segona Copa d’Europa per a l’Aina, esco-
llida millor esportista de Catalunya l’any 2022 i també 
millor esportista de Mataró. L’Aina va ser campiona 
del món el 2019 i subcampiona l’any passat i des de 
fa diverses temporades juga a l’Hoquei Club Palau de 
Plegamans després d’haver-se format des dels cinc 
anys al CH Mataró.

Van aconseguir el títol 
en el Youth Sailing 

World Championship  
a Búzios (Brasil) després 

d’haver estat plata  
l’any passat a la Haia  

(Països Baixos)

ELS GERMANS DANIEL I NORA GARCÍA, 
CAMPIONS DEL MÓN JUVENIL!

AINA 
FLORENZA, 
un altre cop
reina a Europa 

HOQUEI PATINS

VELA / CLASSE NACRA 15
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E l Mataró Parc Boet es va 
proclamar campió de 
la 42a edició de la Lliga 

Catalana EBA en superar el Sol 
Gironès Bisbal Bàsquet per 73-
90 en un partit molt atractiu i 
vistós, en què va destacar la 
figura taronja Imanol Martínez 
com a flamant MVP de la final, 
acreditant un total de 8 punts, 
10 rebots i 15 de valoració.
Amb aquesta victòria, el Boet 
Mataró suma el seu primer 
títol en aquesta competició i 

estrena el seu palmarès en un 
Pavelló Municipal amb un am-
bient de gala. La competició 
va ser organitzada per la Fede-
ració Catalana de Basquetbol 
(FCBQ) i s’emmarca dins dels 
actes del Centenari del Bàs-
quet Català (1923-2023).
Aquest títol arriba després que 
el femení del Mataró també 
guanyés la Lliga Catalana de 
Lliga Femenina Challenge. És 
el primer equip mataroní a fer-
ho i el segon a escala catalana.

G uillem Pujol, amb la 
seva desena victòria 
seguida, i l’amfitriona 

Jimena Pérez (CN Barcelona), 
van guanyar la 114 edició de la 
Copa Nadal que es va celebrar, 
en la seva 114 edició, en aigües 
del Port de Barcelona. Ha estat 
l’edició més multitudinària de 
la història amb 427 nedadors 
en una prova que va començar 
el 1907.

Pujol va invertir 2:17 a fer els 
200 metres del recorregut. 
El nedador del CN Mataró va 
aconseguir la seva desena 
victòria seguida des de 2014, 
igualant així el rècord històric 
de 10 victòries de Dani Serra. 
L’ambient festiu, amb una ex-
cel·lent temperatura i molts 
banyistes amb abillaments 
nadalencs, van estar presents 
en el port de Barcelona.

BÀSQUET

NATACIÓ

MATARÓ PARC BOET,
campió de la Lliga
Catalana EBA 2023

GUILLEM PUJOL, un 
nedador insaciable

S ant Vicenç de Montalt i Sant Andreu 
de Llavaneres van acollir l’onzena edi-
ció de la Copa Maresme 3 Viles, consi-

derat un dels tornejos de bàsquet formatius 
més importants de Catalunya i d’Espanya. El 
torneig va comptar amb la col·laboració de 
tots dos municipis, el Club Bàsquet Mares-
me 3 Viles i l’empresa Improve Sports.
Hi van participar un total de 39 equips, di-
vidits en categories Mini de primer any i 
Premini, tant en masculí com en femení. A 
Llavaneres va tenir lloc el torneig de Minis 
i a Sant Vicenç de Montalt el Premini. Va 
haver-hi participació majoritària d’equips 
catalans, encara que també van viatjar fins 
al Maresme conjunts alemanys, belgues, 
lituans, francesos i d’altres zones de l’estat 

com València i Saragossa.
A Sant Vicenç de Montalt el lliurament de 
trofeus va anar a càrrec de l’alcalde, Javi-
er Sandoval i la regidora Elisa de Mata i a 
Llavaneres, dels regidors Carles Canals i 
Carlos Sánchez.

ELS GUANYADORS VAN SER:

Categoria Mini Masculí: 1r Joventut 
Badalona; 2n Next Hoops; 3r G-Lothier
Categoria Mini Femení: 1r. València Basket; 
2n UE Mataró; 3r Barça CBS
Categoria Premini Masculí: 1r UE Mataró; 
2nJoventut Badalona; 3r València Basket
Categoria Premini Femení: 1r València 
Basket; 2n Joventut Badalona; 3r Barça CBS

BÀSQUET

11a edició  
COPA MARESME 3 VILES
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E l bosc de Santa Rita de 
Malgrat va ser l’escena-
ri de la cinquena prova 
del Circuit Maresmenc 

de Cros i va reunir prop de 350 
corredors entre les vuit distànci-
es que es van disputar: Màster A, 
Màster B, Sub-16, Sub-14, Sub-
12, Sub-10, Sub-8 i Absolut, tant 
en categoria femenina com en 
masculina.
Aquest cros de Malgrat és un dels 
més veterans que se celebren al 
Maresme, ja que ha complert 28 

anys de vida i solament és supe-
rat pel cros dels Arenys. La prova 
va tenir un gran nivell competitiu, 

com ho van demostrar els gua-
nyadors de les dues proves ab-
solutes. La masculina va ser per 
a Mohamed Azzoud, atleta de 
l’Ironwill Solidero i la femenina per 
a Laura Prieto, del FC Barcelona. 
El primer va emprar un temps de 
14:49, només sis segons més que 
el segon, Roger Riera. Per part 
seva, la blaugrana Laura Prieto, la 
primera dona, va entrar a meta en 
divuitena posició amb un temps 
de 19:12. La segona atleta va ser 
Judit Cavero, que va fer un temps 

de 20:04 minuts. El lliurament de 
trofeus (tres per categoria) la va 
realitzar el regidor d’Esports de 
Malgrat, Miguel Ángel Ruiz.
Recordem que el Circuit Mares-
menc de Cros és una iniciativa 
promoguda pel Consell Esportiu 
del Maresme, els diferents ajun-
taments de la comarca del Mares-
me i Gesport, posada en marxa fa 
més de 10 anys i que consisteix en 
una lliga puntuable de Cros for-
mada per 10 proves per aquesta 
temporada 2023/24.

MALGRAT, UN CROS D’ALTURA
350 atletes van 
participar en la 

cinquena prova del 
Circuit Maresmenc de 
Cros 23-24, que es va 
celebrar en el bosc de 
Santa Rita de Malgrat

Miguel Angel 
Ruiz, regidor 
d’Esports, va ser 
l’encarregat de 
donar els premis 
als tres primers 
classificats de 
cada categoria. 
En la absoluta 
van guanyar Mo-
hamed Azzoud y 
Laura Prieto

AJUNTAMENT DE
MALGRAT DE MAR

 www.ajmalgrat.cat 
 937 653 300
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L
'Oxfam Intermón 
Trailwalker, el des-
afiament esportiu 
i solidari més gran 
per equips del món 
per lluitar contra la 

pobresa, comença a escalfar els 
motors de la seva tretzena edició 
(6 i 7 d'abril a Girona). Aquest any 
l'objectiu és garantir l'accés aigua 
potable per a 100.000 persones 
de comunitats vulnerables d'Àfri-
ca, Àsia i Amèrica Llatina privades 
a causa de la crisi climàtica. Un 
repte a aconseguir gràcies a 
la col·laboració de milers 
de participants, que 
recorreran 100, 55 
o 10 quilòmetres i 
que abans recap-
taran fons entre 
persones de la fei-
na, amistats, famili-
ars i coneguts.
Des del 2011, primera 
edició d'aquesta marxa 
solidària a Espanya, han par-
ticipat gairebé 30.000 persones 
a la prova i s'han recaptat més de 
8 milions d'euros per lluitar con-
tra les conseqüències de l'emer-
gència climàtica sobre els més 
vulnerables. A la darrera edició, 
la del 2023, van participar més de 
1.500 persones i es van recaptar 
més de 317.000 euros.
Oxfam Intermón Trailwalker és 
un desafiament esportiu que 
'enganxa' moltes persones, mo-

tivades pel repte esportiu (20%), 
per viure una experiència amb 
amistats i/o col·legues de treball 
(60%) o per estar vinculat a una 
causa solidària (20%).
Participar a l'Oxfam Intermón 
Trailwalker és formar part d'un 
moviment global Oxfam con-
tra la pobresa i la injustícia 
climàtica. La prova actual-
ment se celebra a nou paï-
sos: Hong Kong, Corea del 
Sud, Índia (2 esdeveniments 
anuals), Austràlia (3 esdeve-

niments anuals), Nova Ze-
landa, Bèlgica, França 

(2  esdeveniments 
anuals), Gran Breta-
nya i Espanya.

L’EDICIÓ 2024
La propera edició, 
per a la qual ja es-

tan obertes les ins-
cripcions, tindrà lloc 

el 6 i 7 d'abril a Girona 
(Via Verda). La prova constarà 

de tres modalitats: 100 km, 55 km 
i 10 km. La primera començarà 
el dissabte 6 i transcorrerà entre 
Olot i Sant Feliu de Guíxols. La se-
gona, amb sortida el dissabte 6 a 
Olot, arribarà fins a Girona. Per úl-
tim, la de 10 km tindrà lloc el diu-
menge 7 d'abril entre Santa Cris-
tina d'Aro i Sant Feliu de Guíxols.
Els participants, agrupats en 
equips de 6 persones (4 marxa-
dors i 2 persones d'equip de su-

port), hauran aconseguit abans 
un mínim de 1.500 euros per 
equip (500 euros en el cas de la 
prova de 10 km) mitjançant ac-
tivitats per recaptar fons, venda 
de materials solidaris o cerca de 
patrocinadors.

El Maresme sempre ha estat 
molt present. L’any passat va 
participar el grup DHL Mataró 
Fighters, format per Marc Sánc-
hez, Mario Molina, Jordi Giol, 
Paula Corbalán, Tubal Almen-
dral y Martha Illesca.

EL MARESME ES BOLCA AMB  
L’OXFAM INTERMÓN TRAILWALKER

Més de 450 
esportistes del Maresme 
hi han participat durant 

aquests anys, com l’equip 
DHL Mataró Fighters.  
Les inscripcions per 

aquest 2024 ja 
estàn obertes 

La marxa per 
equips que “enganxa” 
esportistes, persones 
solidàries i col·legues 

de feina, escalfa motors 
de la seva 13a edició. 

És formar part d'un moviment 
global contra la pobresa i la 

injustícia climàtica 

Consolidada com 
a repte esportiu i solidari 

de referència al nostre país, 
celebrarà la propera edició 

el 6 i el 7 d'abril a Girona  
(Via Verda) amb l'objectiu  

de garantir l'accés  
a aigua potable a  

100.000 persones
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E l Consell Esportiu del Maresme va 
ser guardonat en la categoria d’Edu-
cació i Esport de lleure dels premis 
que atorga cada any la Fundació per 

a l’Esport. La cerimònia es va dur a terme a 
l’INEFC de Barcelona, la casa de l’esport per 
excel·lència, on es van presentar moltes inici-
atives innovadores d’arreu del territori.
Concretament, XRSports.cat és el projecte 
del CEM per evitar les conductes sedentàries 
que es poden donar en adolescents a cau-

des de l’escola, innovadores 
i pràctiques per augmentar 
l’AF diària i no caure al se-
dentarisme. La missió és que 
a través del projecte, experi-
mentin noves formes de mo-
viment adaptades als seus 

gustos, que el seu cos generi de nou endor-
fines, es reconciliïn amb la pràctica com a 
hàbit i que tot això els motivi a continuar.
Molt aviat als instituts del Maresme!

LA FUNDACIÓ CATALANA PER A 
L’ESPORT GUARDONA XRSPORTS.CAT

sa de l’abandonament de la 
pràctica esportiva per diver-
sos motius, durant aquestes 
edats.
El projecte pretén generar 
una petita espurna en aquells 
adolescents que, pel motiu 
que sigui, no fan esport ni cap activitat física 
o ho hagin deixat per motius diferents. Que la 
tecnologia VR, a través d’aplicacions selecci-
onades, els ofereixi oportunitats proposades 

El projecte del CEM 
té com a objectiu 
revifar l’activitat 

física en adolescents

A llella va acollir la sisena 
prova del Circuit Mares-
menc de Cros. Una part 
de la prova va passar 

per les idíl·liques vinyes del munici-
pi, Denominació d’Origen d’un dels 
millors vins que existeixen. Aquest 
cros, per cert, va coincidir amb els 
actes solidaris de la Marató de TV3 
i es van recaptar diners gràcies als 
participants de la cursa Sumen!

En total, van prendre part de la 
cursa uns 330 atletes, dividits en 
set categories, tant masculina 
com femenina. En l’absoluta els 
guanyadors van ser Marçal Roig 
(CA Canovelles)  amb un temps de 
0:15:13 i Anna Flaquer (Katoa), amb 
0:17:02. L’Anna va entrar cinquena.
La pròxima prova, el 7è Cros Semi 
Urbà de Pineda de Mar, el viurem 
dissabte 20 de gener

ALELLA, SISENA 
PARADA DEL CIRCUIT 

MARESMENC

CROS
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CONSELL ESPORTIU DEL MARESME

Plaça Miquel Biada, 1, 08301 Mataró
 www.cemaresme.cat
 937 570 139

D
esprès de l’èxit de les edicions anteriors, ens complau 
comunicar que arriba la cinquena edició del Concurs 
Fotogràfic en l’àmbit de l’Activitat Física i l’Esport.
L’objectiu del Concurs és destacar fotogràficament 
els valors i les emocions de la pràctica de l’activitat 

física i l’esport en qualsevol de les seves manifestacions. 
Des d’Esportiu Maresme i el Consell Esportiu del Maresme promovem 
la pràctica de l’activitat física i l’esport, posem en rellevància les 
entitats que fomenten aquesta pràctica i recolzem els clubs, entitats 
i esportistes de la Comarca del Maresme.
Ens ajudes a retratar allò que l’esport significa per a tu?
Matenim les dues categories de participació: 
LA CATEGORIA ESCOLAR: aquelles manifestacions de l’activitat 
física i l’esport (competitiu o no competitiu) adreçades a persones 
en edat escolar (0-18 anys) que es realitzen dins de la Comarca del 
Maresme.
LA CATEGORIA GENERAL: aquelles manifestacions de l’activitat 
física i esport (competitiu o no competitiu) adreçades a persones 
de 18 anys o més que es realitzen dins de la Comarca del Maresme.

Participar és molt senzill!
S’utilitzarà l’aplicació Instagram com a plataforma de presentació 
de les fotografies, i s’ha de seguir els següents passos perquè les 
candidatures siguin vàlides:
1. Seguir a Instagram a @ce_maresme i @esportiu_maresme
2. Omplir el formulari d’inscripció. El trobaràs a la biografia d’Instagram 

dels organitzadors: @ce_maresme i @esportiu_maresme). 
3. Fes un post a Instagram (no seran vàlids els stories) amb la 

fotografia amb la que vulguis participar afegint:
a) El hashtag #concursesportiumaresmeCEM
b) Mencionant a @ce_maresme i @esportiu_maresme
c) Posant un títol a la teva fotografia
d) Indicant si participa a la categoria escolar o a la 

categoria general.
e) Anomenant a quin municipi del Maresme ha estat 

realitzada la fotografia.

Es poden presentar tantes fotografies com es vulgui però sempre 
pujant-les d’una en una!
A més a més...tenim premis!!! Els primers, segons i tercers classificats 
de cada categoria s’enduran un xec regal per la compra de material 
esportiu valorats en 100, 75 i 50 euros respectivament!
El període de presentació de fotografies es fins el 23 de juny de 2024 
per ambdues categories.
Prepara la teva càmera i anima’t a compartir 
amb nosaltres la màgia de l’esport!!!!

REGISTRA’T ONLINE A TRAVÉS 
DEL FORMULARI I PARTICIPA!!!

5a edició del 
Concurs de
Fotografia  
en l’àmbit de
l’Activitat Física i l’Esport

NOVES DATES DEL CURS 
DE MONITORATGE 

POLIESPORTIU

V ols iniciar-te al món 
laboral de l’esport de 
cara a l’estiu? Apunta’t 

al Curs de monitoratge polies-
portiu! Et donarà accés al RO-
PEC, el registre oficial de pro-
fessionals de l’exercici físic de 
Catalunya, condició indispen-
sable per poder treballar-hi.
Aquest curs dota dels conei-
xements i capacitats per entrar 
al món laboral al personal que 
s’encarrega de la dinamitza-
ció i el desenvolupament de 
les activitats esportives o po-
liesportives (promoció, esport 
escolar, patis oberts, casals i 
campus esportius, activitats 
poliesportives…) a ajuntaments, 
associacions de mares i pares 
d’alumnes, centres educatius, 

associacions esportives esco-
lars, consells, clubs i entitats.
El curs és semipresencial. S’ini-
cia els divendres de tarda a par-
tir del 19 de gener de manera 
online. Durant les vacances de 
Setmana Santa es durà a ter-
me la part presencial de mane-
ra intensiva a Sant Pol de Mar. 
Finalitzarà a l’abril amb el bloc 
de primers auxilis que es durà a 
terme en cap de setmana.
Una vegada finalitzada la part 
docent, caldrà completar 150 
hores de pràctiques a entitats 
esportives. Tot a temps per poder 
tenir la titulació de cara a l’estiu.
Contacta amb el Consell Es-
portiu del Maresme si tens 
algun dubte! – cemaresme@
cemaresme.cat

ORGANITZAT PEL  
CONSELL ESPORTIU DEL MARESME i ESPORTIU MARESME

CURS DE MONITORATGE
POLIESPORTIU

+INFO  I  INSCRIPCIONS A:   
WWW.CEMARESME.CAT   FINS    EL  16/1

ACREDITAT PER L’ESCOLA
CATALANA DE L’ESPORTAMB ACCÉS AL 

+16

100 hs. de docència

150 hs. 
període de
pràctiques

anys

certificat
ESO o

equivalent

Modalitat
semipresencial

Part docent del 19 de gener 
al 6 d’abril de 2024 

B O N I F I C A C I Ó  D E L  5 0 %  P E R  A
E M P A D R O N A T S / D E S  A  S A N T  P O L
D E  M A R  O  D E L  2 5 %  P E R  A
V I N C U L A T S / D E S  A  E N T I T A T S
E S P O R T I V E S  D E L  M U N I C I P I .

Preu: 220€

SANT POL DE MARSANT POL DE MAR

ROPEC



ASPRONIS 
UNA FUNDACIÓ 
TRANSVERSAL

L
a Fundació Privada ASPRONIS és 
una entitat sense ànim de lucre 
que treballa per generar iniciatives, 
ajudes i serveis a favor de persones 
amb discapacitat intel·lectual i de 

desenvolupament, així com altres col·lec-
tius en situació de vulnerabilitat i els seus 
entorns familiars, amb l’objectiu que gau-
deixin d’unes condicions òptimes de qualitat 
de vida i igualtat. La seva àrea d’actuació és 
principalment la comarca de la Selva i el nord 
del Maresme. De fet, la seu de la Fundació, 
que va néixer el 1968, està a Malgrat de Mar.
Entre molts altres premis i distincions, va re-
bre la Creu de Sant Jordi per part del Govern 
de la Generalitat de Catalunya el 2019 i el 2012 
la distinció al Valor Esportiu per al Club Espor-
tiu El  Vilar en els IV Premis Nacionals Special 

Olympics.
Ofereixen serveis a la infància, diürns, domi-
ciliaris, residencials, laborals, comunitaris, així 
com a empreses (neteja, jardineria, via públi-
ca)... i també d’oci i d’esports. Els esportistes 
tutelats per Aspronis estan 
integrats dins del Club Es-
portiu El Vilar, L’objectiu de 
la pràctica esportiva de les 
persones amb discapacitat 
intel·lectual és que partici-
pin dins d’un marc de nor-
malització i inclusió social.
Els esportistes prenen part 
en competicions d’àmbit 
català (Lliga Catalana de la Federació ACELL, 
la Copa ACELL i Campionats de Catalunya) i 
també de l’Estat espanyol, a més dels Special 

Olympics des de la primera edició. El Club 
també té representació en les diferents Se-
leccions Catalanes de la Federació i ha estat 
club amfitrió en dues edicions dels Special 
Olympics Catalunya.

A nivell local compta amb 
el suport de clubs espor-
tius per a la plena inclusió 
esportiva i social de les per-
sones amb discapacitat in-
tel·lectual. El Club Vela Bla-
nes, el Club Tennis Malgrat 
i el Bàsquet Blanes acullen 
en les seves files a aquests 
equips com a secció adap-

tada dels seus respectius clubs. Igualment 
aquests esportistes practiquen altres esports, 
com futbol 7 i pàdel.

PRESENTA:

HISTÒRIES SOLIDÀRIES DE L’ESPORT  

EL CLUB VELA BLANES, EL 
CLUB TENNIS MALGRAT 
I EL BÀSQUET BLANES 

ACULLEN EN LES SEVES 
FILES ELS SEUS EQUIPS 

COM A SECCIÓ ADAPTADA

FUNDADA EL 1968 I AMB SEU A 
MALGRAT DE MAR, DINS DEL SEU 
AMPLÍSSIM CATÀLEG DE SERVEIS, 

HI HA ELS ESPORTIUS 
ADSCRITS AL CLUB EL VILAR
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www.dani.es www.danionline.es

Ens trobaràs a…

Polig. Ind. Els Garrofers
Avinguda Montevideo, 3. 
08340 Vilassar de Mar, 
Barcelona.

Escaneja el QR per 
arribar a la benzinera!



Recarrega un futur més sostenible.

Presentem la nostra gamma dʼhíbrids endollables.

A Volvo dissenyem vehicles que ajuden a protegir
les persones i també el planeta.

93 798 59 38Ctra. N-II de Barcelona, 88
MataróVolmar

Descobreix-lo a volvocarsmataro.com


